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 ΕΠΙΚΑΙΡΗ  ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων, κ. Σπήλιο Λιβανό 

Θέμα: Λήψη άμεσων μέτρων στήριξης για τους σταφιδοπαραγωγούς 

Σε απόγνωση βρίσκονται οι σταφιδοπαραγωγοί στην Ηλεία και αρκετές περιοχές της χώρας, 

αφού δεν μπορούν να προωθήσουν το προϊόν τους, οι δε τιμές αγοράς που τους προσφέρονται 

κινούνται στα όρια του κόστους παραγωγής και ως και 50% χαμηλότερα σε σχέση με την 

περασμένη χρονιά. Λόγω της πανδημίας και των συνεπακόλουθων διαταραχών της 

διατροφικής και εξαγωγικής αλυσίδας, έχουν συσσωρευθεί μεγάλα αποθέματα από την 

περασμένη χρονιά στις συνεταιριστικές ενώσεις, οι οποίες δηλώνουν αδυναμία απορρόφησης 

νέων ποσοτήτων, επιτείνοντας ακόμα περισσότερο το πρόβλημα. Με δεδομένη την επίσημη 

τοποθέτηση του υπουργείου ότι δεν μπορεί να εφαρμοστούν προγράμματα ανάλογα με την 

απόσταξη κρίσης και τον πράσινο τρύγο, αλλά ούτε και απόσυρση αποθεμάτων σταφίδας, η 

κατάσταση για τους σταφιδοπαραγωγούς γίνεται ακόμα δυσκολότερη,  αφού κινδυνεύουν να  

πουλήσουν το προϊόν τους σε πολύ χαμηλή τιμή. Αν συνυπολογίσουμε την ανατίμηση όλων 

των αγροτικών εφοδίων και την άνοδο του κόστους ενέργειας και του πετρελαίου κίνησης, 

επιβάλλεται η λήψη άμεσων μέτρων στήριξης σε ένα προϊόν υψηλής διατροφικής αξίας που 

συνδέεται με την ιστορία της χώρας και την επιβίωση χιλιάδων παραγωγών.  

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

61

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/10/2021

Ώρα κατάθεσης:

09:45'



Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1) Προτίθεται να ζητήσει από την Ε.Ε. να εγκριθεί αποζημίωση των σταφιδοπαραγωγών 

για απώλεια εισοδήματος λόγω covid-19,όπως έγινε σε άλλες περιπτώσεις αγροτικών 

προϊόντων με ανάλογη πτώση τιμής; 

2) Θα προχωρήσει σε συνεργασία με άλλα υπουργεία στην απορρόφηση ικανών 

ποσοτήτων σταφίδας από το κράτος; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Μιχάλης Κατρίνης 

 

 

 




